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I co z jawnoÅ›ciÄ…, Panie Prezesie?
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Podczas grudniowej aukcji koni (gÅ‚ównie arabskich) na SÅ‚uÅ¼ewcu pracownik KOWR, Mariusz
Rytel, zapewniaÅ‚, Å¼e na zakoÅ„czenie aukcji zostanie podana zbiorcza informacja o tym, do
jakich krajów trafiÅ‚y sprzedane bÄ…dÅº wydzierÅ¼awione klacze.Przypomnijmy, Å¼e na tej aukcji
sprzedawane byÅ‚y nie tylko konie, ale przedmiotem licytacji (przynajmniej teoretycznie) miaÅ‚y
byÄ‡ teÅ¼ moÅ¼liwoÅ›ci dzierÅ¼awy. A chodziÅ‚o o nie byle jakie klacze, bo sprzedawane byÅ‚y 
Adelita, Amarena i Bambina, a oferowane do dzierÅ¼awy Pinga i Atakama. Z tej grupy
wspaniaÅ‚ych klaczy tylko AtakamÄ… nikt siÄ™ nie zainteresowaÅ‚. Ale niestety, nie
dowiedzieliÅ›my siÄ™, do jakich krajów trafiÅ‚y pozostaÅ‚e.

Z kolei prezes PKWK, Tomasz Chalimoniuk, do którego siÄ™ zwróciÅ‚em z proÅ›bÄ… o te
informacje, powiedziaÅ‚, Å¼e choÄ‡ on wie, to jednak nie moÅ¼e mi tych informacji podaÄ‡
oficjalnie, bo musi poczekaÄ‡ na odpowiedÅº od p.o. prezesa spóÅ‚ki Janów Podlaski, Grzegorza
CzochaÅ„skiego. PowiedziaÅ‚, Å¼e takie zapytanie wysÅ‚aÅ‚ i Å¼e to tylko kwestia kilku dni.
BiorÄ…c pod uwagÄ™, Å¼e wczeÅ›niej pokazaÅ‚, Å¼e jest za jawnoÅ›ciÄ… wiÄ™kszoÅ›ci spraw
dotyczÄ…cych aukcji koni arabskich, które z porÄ™ki ministra rolnictwa obecnie nadzoruje,
przyjÄ…Å‚em jego wyjaÅ›nienia ze spokojem i cierpliwie czekaÅ‚em.Ale czas mijaÅ‚ i nic.
ZadzwoniÅ‚em wiÄ™c do prezesa PKWK ponownie. ObiecaÅ‚ monitowaÄ‡. Ale nadal nic. 
WyglÄ…da na to, Å¼e p.o. prezesa janowskiej stadniny potraktowaÅ‚ prezesa PKWK tak, jak swego
czasu potraktowaÅ‚ grupÄ™ posÅ‚ów, którzy przyjechali specjalnie do Janowa Podlaskiego, aby na
miejscu uzyskaÄ‡ informacjÄ™ na temat stanu spóÅ‚ki. Wówczas pan CzochaÅ„ski pokazaÅ‚
polskim parlamentarzystom Å›rodkowy palec. WyglÄ…da na to, Å¼e teraz pan CzochaÅ„ski
pokazaÅ‚ ten gest Tomaszowi Chalimoniukowi, czÅ‚owiekowi, do którego minister &bdquo;ma
zaufanie&rdquo;. Bo to byÅ‚ argument, jaki Jan Krzysztof Ardanowski podaÅ‚, kiedy go spytaÅ‚em,
dlaczego akurat prezesowi Polskiego Klubu WyÅ›cigów Konnych powierzona zostaÅ‚a misja
organizowania  aukcji Pride of Poland, na której sprzedawane sÄ… konie spóÅ‚ek podlegÅ‚ych
KOWR, z którÄ… to instytucjÄ… PKWK nie ma nic organizacyjnie wspólnego. Dlaczego nie jestem
tym stanem rzeczy zaskoczony? Bo w rzeczywistoÅ›ci, w której na górze rzÄ…dzi PiS, a na dole
jego nominanci &ndash; jawnoÅ›Ä‡ Å¼ycia politycznego, gospodarczego i co tam jeszcze, jest
towarem wysoce deficytowym.Marek Szewczyk
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